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 سعيد احمديان 
فرنگي كار جوان خوزستاني در توكيو آرزوهاي زيادي 
در سر دارد؛ جواني كه سه سال پيش در ترناوا اسلوكي 
با گرفتن مدال طلاي جوانان جهان نامش را سر زبان ها 
انداخت تا يك پديده جديد براي س�نگين وزن فرنگي 
رو شود. امين ميرزازاده حالا پس از پشت سرگذاشتن 
رقباي سرسخت داخلي توانسته است صاحب دوبنده 
كشتي فرنگي در وزن 130 كيلو در المپيك توكيو شود. 

ميرزازاده ابتداي صحبت هاي��ش در گفت وگو با »جوان« 
از اردوهايي كه تا امروز براي المپيك پش��ت سرگذاشته 
است و وضعيت آمادگي اش مي گويد: »تا امروز 12 مرحله 
اردو را در راه آماده س��ازي المپيك داش��ته ايم و ش��رايط 
خوب��ي دارم. تورنمن��ت رنكينگ دار پيت لاسينس��كي 
لهستان هم كه ماه گذشته اعزام شديم، مسابقات خوبي 
بود كه باعث ش��د خودمان را قبل از المپيك محك بزنيم 
تا با بررس��ي ضعف و قوت هايمان در فرصت باقيمانده با 
آمادگي بالات��ري راهي توكيو ش��ويم. آمادگي مان روز به 
روز با توجه به اردوها و تمريناتي كه انجام مي دهيم بهتر 
مي شود تا در مسابقات المپيك در بهترين فرم بدني باشيم 
و بتوانيم بهترين كشتي هايمان را ارائه دهيم و دل مردم را 

خوشحال كنيم.«
اگر چه امير قاسمي منجزي توانست با كسب مقام چهارم 
رقابت هاي جهاني 2019 در نورالسلطان سهميه سنگين 
وزن را بگيرد اما ميرزازاده جوان با برتري بر حريفان داخلي 
در تورنمنت پيت لاسينسكي لهس��تان و قهرماني در اين 
رقابت كه انتخابي وزن 130 كيلو بود، به عنوان ملي پوش 
سنگين وزن فرنگي انتخاب شد. ميرزازاده، تورنمنت لهستان 
را كه پل رسيدن او به المپيك بود، اينطور روايت مي كند: 
»تورنمنت لهستان در سطح بالايي برگزار شد و جدا از ما سه 
نفر كه نماينده ايران در وزن 130 كيلو بوديم، در اين وزن 
نزديك به 9 نفر از كشتي گيراني كه سهميه المپيك را گرفته 
بودند، حضور داشتند. بقيه كش��ورها هم با دست پر آمده 
بودند تا بتوانند قبل از المپيك، كشتي گيرانشان را محك 
بزنند. نزديك به دو سال و نيم اس��ت كه با آقاي منجزي و 
آقاي يوسفي در اردو هس��تيم و با توجه به شناختي كه از 
يكديگر داريم، قطعاً كشتي گرفتن ما سه نفر با هم سخت تر 

از مبارزه با حريفان خارجي بود. فينال 130 كيلو و 
97 كيلو تورنمنت لهستان، كاملًا ايراني بود و 

اين نشان دهنده آمادگي بالاي ملي پوشان 
فرنگي بود. با آمادگي كه هم من و هم 

ساير ملي پوشان داشتيم توانستيم 
در اين تورنمنت ب��ا يك رقابت 

فش��رده، رقابت هاي خوبي را 
ب��ه نمايش بگذاري��م و من 
خ��دا را ش��كر مي كنم كه 
در اين مسابقات توانستم 
طلا بگيرم و نماينده كشتي 

فرنگي در المپيك شوم.«
ح��الا مي��رزازاده ك��ه اهل 

گتوند خوزس��تان است، پس 
از كسب طلا و برنز جوانان جهان 

و طلاي قهرماني آسيا، با حضور در 
توكي��و، بزرگ ترين آرزوي��ش را كه از 

كودكي براي آن نقشه كشيده است، دنبال 
مي كند: »حض��ور در المپيك و كس��ب مدال 

در اين مس��ابقات، رؤيايي اس��ت كه از 14 سالگي رسيدن 
به آن را دنبال مي كنم، س��اليان س��ال براي رسيدن به آن 
تلاش كرده ام و قطعاً سرش��ار از انگيزه ام كه بتوانم بهترين 
كشتي هايم را در المپيك به نمايش بگذارم و با كسب يك 

مدال خوشرنگ دل مردم را شاد كنم.«
ملي پوش وزن 130 كيلوي كشتي فرنگي در المپيك، حالا 
اين روزها تنها چيزي كه جلوي چشمش است و به او انگيزه 
مي دهد، خوش��رنگ ترين مدال المپيك است كه مي گويد 
براي آن تمام انرژي و توانش را خواهد گذاش��ت: »نهايت 
آرزوي هر ورزشكاري كس��ب مدال طلاي المپيك است و 
براي رسيدن به اين هدف از هيچ تلاشي فروگذار نمي كنم تا 

با كمك خداوند بهترين نتيجه را به دست بياورم.«
مي��رزازاده نقش محمد بنا را براي رس��يدن ب��ه موفقيتي 
كه براي آن تلاش مي كند، بزرگ مي داند و او را س��تايش 

مي كند: »ش��ناخته ش��ده تر از محمد بنا نداريم و بهترين 
مربي دنياست، هم تجربه بالايي دارد و هم در چند المپيك 
به عنوان مربي حضور داشته است و كامل بر جو مسابقات 
كشتي در المپيك شناخت دارد و ما كه جوان تر هستيم و 
تجربه المپيكي نداريم را با جو المپيك و نوع كشتي گرفتن 
براي گرفتن مدال آشنا كرده است. همچنين جداي از آقاي 
بنا، دستيارانشان آقاي جزيني، آقاي حضرتي و ساير مربيان 
هم كنار ايش��ان زحمت مي كشند كه ان ش��اءالله زحمات 
مربيان را بي پاس��خ نگذاريم و با پنج م��دال از المپيك به 

ايران برگرديم.«
به گفته ملي پوش خوزستاني كشتي فرنگي علاوه بر بحث 
فني، بنا با بيان بحث ها و نكته هاي روانشناس��ي، او و ساير 
ملي پوشان را از همه نظر آماده المپيك مي كند: »آقاي بنا 
علاوه بر توانايي هاي فني بالا، بين خود كش��تي گيران هم 
بحث است كه يك روانشناس خوب نيز است و ارتباط خيلي 
خوبي با كش��تي گيران دارد و كشتي گير را درك مي كند و 
مي فهمد كه اين ملي پوش الان به چه نياز دارد. با جو رواني 
المپيك كاملًا ما را آشنا كرده تا با آمادگي كامل از همه نظر 

در المپيك روي تشك برويم.«
با توجه به اين ش��رايط، ميرزازاده براي رس��يدن به مدال، 
اين روزها و هفته ها با آناليز حريفان��ش تلاش مي كند در 
توكيو با شناخت كامل روي تشك برود: »در 130كيلو 16 
كشتي گير برتر اين وزن حضور دارند كه همه اين حريفان را 
با توجه به برنامه اي كه مشخص شده، در اردو آناليز و روي 
نقاط ضعف و قوتشان كار مي كنيم. از رقبايم شناخت دارم 
و با برخي هايشان هم كشتي گرفته ام. كشتي گير كوبايي، 
ترك و روس شاخص ترين حريفاني هستند كه در المپيك 

پيش رو دارم.«
ملي پوش سنگين وزن فرنگي امكانات و حمايت ها را در حد 
المپيك عنوان مي كند: »فدراسيون كشتي شرايط خوبي را 
براي اردوها و تمريناتمان فراهم كرده است و آقاي دبير مرتباً 
در اردوها حاضر مي شوند و به بچه ها سر مي زنند و اگر كمبود 
باشد و كسي بگويد چيزي كم است، سريعاً به تهيه آن اقدام 
مي كنند تا بچه هاي فرنگي در شرايط خوبي و بدون اينكه 
مشكلي داشته باشند، تمام تمركزشان را روي تمرينات و 
آماده شدن براي المپيك بگذارند. شرايط المپيكي از نظر 
امكانات تمريني و خوابگاهي براي تيم فراهم ش��ده كه جا 

دارد از رئيس فدراسيون تشكر كنم.«
البته ميرزازاده معتقد است بايد حمايت مسئولان 
بيش��تر ش��ود: »انگيزه اي بالاتر از بالا بردن 
پرچم ايران براي ورزشكار وجود ندارد اما 
اميدوارم مسئولان در فاصله باقيمانده 
تا المپيك حمايت ه��اي ويژه اي 
از المپيكي ها داش��ته باشند 
تا ملي پوش��ان ب��ا انگيزه 
بالات��ر و با روحي��ه بهتر 
وارد مس��ابقات المپيك 
شوند.« ميرزازاده در پايان 
حرف هايش اميدوار است 
بتواند پاسخ اعتماد مربيانش 
را بده��د: »از مربيان س��ازنده 
شهرستان گتوند خوزستان آقاي 
طالب وند، خانواده ام و كادر فني تيم 
ملي كه بر گردن من حق دارند، تش��كر 
مي كنم و اميدوارم بتوانم زحماتش��ان را با 

موفقيت در المپيك جبران كنم.«

 شيوا نوروزي
ورزش اول ايران كشتي است و انتظارات هم از اين 
رشته بالاس�ت. در يك دهه گذشته كشتي فرنگي 
كشورمان رش�د چش�مگيري داش�ته تا جايي كه 
مدال هاي فرنگي كاران بارها دل مردم را شاد كرده 
اس�ت. اوج درخش�ش كش�تي فرنگي در المپيك 
لندن بود، آنجا كه ش�اگردان محمد بنا با س�ه طلا 
گل كاشتند. حالا نوبت به المپيك توكيو رسيده تا 
با يك س�ال تأخير كش�تي گيرانمان با تمام قدرت 
روي تش�ك بروند. محمده�ادي س�اروي يكي از 
المپيكي هاي كش�تي فرنگي در ژاپ�ن خواهد بود. 
ملي پ�وش 97 كيلوگ�رم ايران با شايس�تگي تمام 
دوبنده تيم ملي را از آن خود كرد و مي كوشد تا در 
نخس�تين تجربه المپيكي اش افتخارآفريني كند. 

ساروي كه يكي از شانس هاي كس��ب مدال در رشته 
فرنگي محسوب مي ش��ود در گفت وگو با »جوان« در 
فاصله كوتاه باقيمانده تا شروع بازي هاي المپيك  شرايط 
خود و هم تيمي هايش را تشريح كرد: »وضعيت خوبي 
داريم و تمرينات زيادي را تاكنون پشت سرگذاشته ايم. 
شرايط بدني مان نسبتاً خوب است و مطمئناً هر چه به 
بازي ها نزديك تر ش��ويم مي��زان آمادگي مان نيز بهتر 
خواهد شد. برنامه ريزي هاي تمريني به گونه اي است 
كه با تمام قوا و بالاترين س��طح آمادگي در توكيو روي 
تشك برويم. مرحله يازدهم اردو را پشت سر مي گذاريم. 
همانطور ك��ه مي دانيد ورزش قهرماني س��ختي هاي 
زيادي را براي ورزشكاران به همراه دارد. تنها انگيزه اي 
كه بتوان با آن اين س��ختي ها را تحمل كرد رفتن روي 
س��كوي المپيك و كس��ب مدال براي خوشحالي دل 

مردم است.«
ملي پوش آملي همان فرنگي كاري اس��ت كه سهميه 
پنجم را براي كش��ورمان ب��ه ارمغان آورد. س��اروي با 
موفقيت در رقابت هاي گزينش��ي آلماتي قزاقستان با 
صعود به فينال س��هميه گرفت: »مس��ابقات گزينشي 
كش��تي فرنگي قاره آس��يا در آلماتي قزاقستان برگزار 
شد و با صلاحديد كادر فني من به عنوان نماينده وزن 
97 كيلوگرم اعزام شدم. خوشبختانه در اين تورنمنت 
عملكرد خوبي داش��تم و با صعود به فينال سهميه اين 
وزن را براي كش��ورمان قطعي كردم. بعد از آن هم به 

لهستان اعزام ش��دم، تورنمنتي كه توانستم ضمن 
كسب عنوان قهرماني مدال طلا را از آن خود كنم 

و رنكينگ جهاني ام را ارتقا دهم.«
در اين دوره از بازي هاي كشتي المپيك جايگاه 
فرنگ��ي كاران در رنكين��گ جهاني اهميت 
زيادي دارد. طبق اع��لام آخرين رنكينگ 
اتحاديه جهاني كشتي، محمدهادي ساروي 
نفر سوم جهان در وزن 97كيلوگرم است. او 
با اشاره به اين موضوع در خصوص قرعه كشي 
بازي هاي المپيك گف��ت: »اتحاديه جهاني 

كش��تي رده بندي جديد خود را اعلام كرده و 
قرعه كشي بازي ها بر همين اساس انجام خواهد 

ش��د. چهار نفر نخس��ت رنكينگ در بالا و پايين 
جدول مس��ابقات قرار مي گيرند و تا مراحل پاياني 

احتمالاً رودرروي هم قرار نخواهند گرفت. ساير رقبا 
نيز بعد از قرعه كشي مشخص خواهند شد.«

فرنگي كار 24 س��اله ايراني اين روزها سخت مشغول 

آناليز حريفان و شناسايي نقاط ضعف و قوت آنهاست: 
»حريفان در وزن خودم را مي شناسم و آنها را با مربيان 
آناليز كرده اي��م. با مربيان فيلم مس��ابقات همه رقبا را 
مي بينيم، آناليز و نقاط ضعف و قدرتشان را شناسايي 
مي كنيم تا ب��ا بهترين تجزيه و تحلي��ل مهياي رقابت 
با آنها ش��وم.« اين در حالي اس��ت كه كادر فني براي 
آماده سازي ملي پوش��ان از لحاظ روحي  رواني برنامه 
ويژه اي دارند. س��اروي بر نقش محمد بنا سرمربي تيم 
ملي در موفقيت فرنگي كاران تأكيد كرد: »در اين مدت 
كادر فني مرتباً با بچه هاي ملي پوش صحبت و س��عي 
مي كنند ش��رايط بازي هاي المپيك را برايمان تشريح 
كنند. مربيان از ش��رايط اين رقابت سخت و تنگاتنگ 
برايم حرف مي زنند، اينكه چطور بايد خودمان را از نظر 
روحي رواني براي يك جو سنگين در توكيو آماده كنيم. 

آقاي بنا در تمرينات حاضر هستند و حضور ايشان در 
پيشرفت و عملكرد همه ملي پوشان تأثير مستقيم دارد. 
به نظرم سرمربي تيم ملي از بعد روحي كاملاً ملي پوشان 
را مي شناسد و مي داند در شرايط سخت و در لحظه چه 
تصميمي بگيرد كه به سود كشتي گيران و كشتي ايران 
باشد. نكاتي كه محمد بنا به ما گوشزد مي كند قطعاً به 
نفعمان است. او به عنوان سرمربي تيم ملي هر كاري در 
جهت پيشرفت كشتي گيران و كسب نتايج بهتر انجام 
مي دهد. همه ملي پوشان نيز با روي خوش و با جان دل 
از دلسوزي ها و ريزبيني هاي آقاي بنا استقبال مي كنيم، 
چراكه اطمينان داريم همه تذكرات و سختگيري هاي 
س��رمربي باعث موفقيت م��ا در آوردگاه ه��اي بزرگ 

مي شود.«
ش��رايط المپيك با س��اير رقابت ها متفاوت است، اين 
نكته اي اس��ت ك��ه هم��ه المپيكي ه��ا روي آن صحه 
مي گذارند. با اين حال نفر س��وم كشتي فرنگي جهان 
اميدوار است هر پنج ملي پوش فرنگي در توكيو سربلند 
شوند: »من هم مثل ساير ورزشكاران المپيكي هدفي 
جز كسب خوشرنگ ترين مدال در توكيو ندارم. تمرينات 
مستمر و سختي را پشت سرگذاشته ايم و مطمئن باشيد 
در المپيك توكيو چيزي كم نخواهيم گذاشت. اميدوارم 
بتوانم با كسب يك مدال خوش��رنگ دل هموطنانم را 
ش��اد كنم. رقابت در المپيك بسيار س��خت و نزديك 
است. مس��لماً نفراتي كه جواز حضور در اين بازي ها را 
كسب كردند با تمام قوا به ميدان مي آيند تا اين فرصت 
بسيار مهم را به سادگي از دست ندهند. كسب سهميه 
و حضور در تركيب نهايي تيم ملي كار آس��اني نيست 
پس نمي توان به س��ادگي آن را از دست داد. به همين 
دليل است كه المپيكي ها جز طلا به مدال ديگري فكر 
نمي كنند. تا توان داش��ته باش��يم مي جنگيم. در اين 
روزهاي سخت تنها موضوعي كه شايد دل مردم را شاد 

كند مدال آوري المپيكي هاست.«
محمدهادي س��اروي در پاي��ان صحبت هايش ضمن 
تأكيد بر استفاده از تجربيات بزرگان، از عِرق و تعصب 
ورزشكاران ايراني گفت: »فرصت كمي باقي مانده است. 
ش��رايط و جو اردوها خيلي خوب است. فقط منتظريم 
المپيك شروع شود و ثمره تلاش هايمان را ببينيم. براي 
موفقيت در توكيو از تجربيات سرمربي تيم ملي و بقيه 
بزرگان استفاده مي كنيم. با ادامه اين شرايط تكرار نتايج 
درخشان المپيك لندن دور از دسترس و انتظار نخواهد 
بود. وضعيت كش��تي ايران با حضور آقاي دبير به 
عنوان رئيس فدراسيون خيلي بهتر شده و قطعاً 
بهتر از گذشته هم خواهد شد. همه مي دانند 
كه حمايت ها آنگونه كه بايد و شايد نيست 
و اين را بارها از طرق مختلف گفته ايم. 
اغلب ورزش��كاران با مش��كلات 
زي��ادي دس��ت و پنجه نرم 
مي كنند و فقط با غيرت 
و تعصبي كه به كش��ور 
دارن��د و مي خواهن��د 
دل مردم را شاد كنند 
ورزش  س��ختي هاي 
قهرمان��ي را ب��ه ج��ان 
مي خرند. عرق ب��ه پرچم ايران 
است كه ما را به موفقيت سوق مي دهد و كمك مي كند 

ناملايمتي ها را تحمل كنيم.«

نجاتی در ابتدا می گويد:»سطح مسابقات بالا بود و مدعيان 
زيادي آمده بودند كه همه درصدد كسب مدال و سهميه 
بودند اما بايد جواب اعتمادي را كه كادر فني و محمد بنا 
به من كرده بود  مي دادم. حميد س��وريان هم كمك هاي 
زيادي به من كرد. تعدادي از مدعيان اين وزن از حريفان 
سوريان بودند و او به من گفت كه دقيقاً با چه روشي مقابل 
آنها كش��تي بگيرم و با تلاش و حمايت ه��اي كادر فني و 
البته ياري خدا توانس��تم با نتايج خوبي سيد اله تاژايف از 
تركمنستان، هايتم محمود از مصر، كيم سئونگ هاك از 
كره جنوبي و ايوو آنگلوف قهرمان جهان از بلغارستان را از 
پيش رو بردارم و راهي نيمه نهايي شوم و دومين سهميه 
كشتي فرنگي ايران را كسب كنم. در نيمه نهايي اما  برابر 
كنيچيرو فوميتا قهرمان جهان از كش��ور ژاپن شكس��ت 

خوردم.« 
اوج كار فرنگي كار جوان تيم ملي كه در نورسطان قزاقستان 
تمجيد همگان را برانگيخ��ت جنگندگي مثال زدني برابر 
المورات تاسمورادوف، دارنده برنز المپيك و همچنين نقره 
و برنز جهان از ازبكستان بود: »كشتي گرفتن برابر نفر سوم 

المپيك آس��ان نبود اما لحظات ابتدايي كشتي حريف از 
غفلت من سود برد و پنج امتياز گرفت كه در ادامه توانستم 
با راهنمايي هاي مربيان و تلاش بسيار با يك كامبك عالي 
نتيجه را به سود خود تغيير دهم و به گردن آويز برنز دست 
يابم، چراكه تا لحظه آخر مأيوس نشدم و دست از مبارزه 
برنداشتم و خدا را شكر توانستم به چيزي كه مي خواستم 

دست پيدا كنم.«
موفقيت در قزاقستان اما نتيجه حضور در تمرينات، اردوها 
و تورنمنت هايي بود كه توانست نجاتي را در عين جواني 
چنان آبديده كند كه در رقابت هاي جهاني از او به عنوان 
پديده مستعد كشتي فرنگي ايران ياد كنند: »دو سال پيش 
از اين موفقيت در رده سني جوانان بودم كه با اعتماد روح 
اله ميكائيلي، مربي اس��تعدادياب قم در رقابت هاي ليگ 
بزرگسالان به ميدان رفتم و برابر كشتي گيران قدر و مدال 
آوران جهان و المپيك كش��تي گرفتم كه فارغ از كس��ب 
نتيجه تجربه باارزشي براي من بود. چند ماه قبل از جهاني 
قزاقستان نيز در جام تورليخانوف با برتري مقابل ميگنيان 
سيمنوف به مدال طلا رسيدم و در تورنمنت گرجستان هم 

حضور نسبتاً موفقي داشتم كه حضور در همين تورنمنت ها 
و تمرينات پرفش��ار بود كه باعث شد در مسابقات جهاني 

موفق به كسب سهميه و گردن آويز برنز شوم.«
دوبنده پوش فرنگي ايران بعد بازگشت از رقابت هاي جهاني 
تمام تمركزش را روي تمريناتش گذاشت تا بتواند نظر كادر 
فني و بنا را براي حضور در المپيك جلب كند. رقابت هايي 
كه يك س��ال به تعويق افتاد: »بلافاصله بعد بازگش��ت از 
جهاني قزاقس��تان بود كه تمريناتم را آغاز كردم. فرصتي 
براي اس��تراحت نداش��تم. همه هدفم حضور در المپيك 
بود و براي رسيدن به آن بايد نظر كادر فني و اعتماد بنا را 
جلب مي كردم. شرايط خوب پيش مي رفت. حتي تصميم 
گرفتم براي دوري از حواشي و تعريف و تمجيدها از فضاي 
مجازي هم خداحافظي كنم تا بي دليل اسير غرور كاذب 
نشوم اما كرونا المپيك را يك سال عقب انداخت. تمرين 
كردن در آن شرايط س��خت بود اما نه براي من كه هدفم 
حضور در المپيك و كسب مدال اين رقابت ها بود. به همين 
دليل همه چيز را به فال نيك گرفت��م، چراكه اين تعويق 
يكساله مي توانس��ت براي من فرصتي مناسب باشد براي 

كس��ب تجربه پس اجازه ندادم اين مسئله كوچك ترين 
تأثيري در وضعيت جسمي و روحي رواني ام داشته باشد 
و برعكس انگيزه هايم بيش��تر هم ش��د چون مي توانستم 
با تجربه بيش��تري نس��بت به قبل به مصاف حريفانم در 

المپيك بروم.«
 عليرضا نجاتي كه 32 س��ال بعد از مهدي مرادي گنجه 
كه در سال 1988 موفق به كسب سهميه المپيك سئول 
در كشتي فرنگي ش��ده، اميدوار است اين موفقيت بتواند 

تأثير مثبتي در نگاه مسئولان به كشتي شهر 
قم داشته باش��د: »افتخار بزرگي براي من 
است كه توانس��تم بار ديگر ورزش قم را 
صاحب سهميه المپيك كنم و اميدوارم 
اين موفقيت تأثير مثبت��ي در وضعيت 

ورزش قم به خصوص كشتي اين شهر 
داشته باشد. متأسفانه شهر قم با وجود 
اس��تعدادهاي فراوان و مربيان خوب 

و استعداديابي چون روح اله ميكائيلي 
تنها يك سالن كشتي به نام خانه كشتي 

دارد كه كش��تي گيران بسياري را به 
جامعه كشتي معرفي كند و 

ما در باشگاهمان از قهرمان جهان و آس��يا داريم تا مدال 
آوران جوان و... كه از نونهالان تا بزرگسالان كار مي كنند 
و لياقت آن را دارند كه شرايط بهتري برايشان مهيا شود و 
اميدوارم با كسب مدال در المپيك بتوانم تأثيري در بهبود 
شرايط مربيان استعدادياب و كشتي گيران با استعداد قم 

بگذارم.«
دوبنده پوش المپيكي ايران اما اين روزها تمام تمركزش 
روي تمرينات براي رفتن روي س��كوي المپيك اس��ت: 
»اردوهاي س��ختي را در 11 مرحله پشت سر گذاشتيم و 
در شرايط بدني و همچنين روحي خوبي به سر مي بريم و 
انگيزه، تلاش و هيجان بچه ها با نزديك تر ش��دن به زمان 
برگزاري المپيك بيشتر و بيشتر هم مي شود. اگرچه بنا در 
تمرينات بسيار سختگير است اما خوب مي دانيم كه اين 
سختگيري به خاطر خود ماست  براي اينكه حضور موفقي 
در المپيك داشته باش��يم. علاوه بر آن حضور سوريان در 
كنار بچه ها در تمرينات روحيه خوبي به ما مي دهد. شخصاً 
13، 14 ساله بودم كه كشتي هاي سوريان را از تلويزيون 
تماشا مي كردم. از همان زمان آرزوي ديدن سوريان و رفتن 
به المپيك را داشتم و حالا حميد سوريان در تمرينات  كنار 
ماس��ت و اين خيلي به ما روحيه مي دهد براي رسيدن به 

هدفي كه درالمپيك داريم.«
فرنگي كار جوان ايران اما خوب مي دان��د كه انتظارات از 
او به عنوان عضوي از تيم ملي كشتي فرنگي تا چه اندازه 
بالاست: »ميدان المپيك با تمام مسابقاتي كه تا پيش از 
اين پشت سرگذاشتيم تفاوت دارد. شايد چون نگاه همه 
دنيا به اين آوردگاه مهم است. با اين وجود خوب مي دانم كه 
كشتي ايران چشم و چراغ ورزش كشور است و بيشترين 
انتظار و بار مدال آوري كاروان ايران بر دوش كشتي گيران 
است. اين شايد كار را س��خت كند مخصوصاً براي من كه 
نخستين حضورم در المپيك را تجربه مي كنم، اما با وجود 
همه كم لطفي هايي كه  در حق كشتي شده و مي شود همه 
ذهن من و ديگر كش��تي گيران و كادر فني تنها معطوف 
به موفقيت در المپيك است. به همين دليل در تمام اين 
مدت نه فقط در تلاش براي آمادگي جسماني كه آمادگي 
ذهني خود نيز بوديم تا با بهترين شرايط و شناخت كافي 
از حريفان راهي توكيو ش��ويم، چراكه ما انتخاب شديم تا 
پرچم پر افتخار كشورمان را در المپيك بالا ببريم. پس بايد 
به دليل آرزوهاي بچگي خود و شاد كردن دل مردم جواب 
اعتمادي را كه به ما ش��ده اس��ت به بهترين شكل ممكن 

کرونا  انگیزه ام را 
برای المپیک  بیشتر کرد
نجاتي: ما انتخاب شديم تا پرچم كشورمان را  در توكيو بالا ببريم

درتوكيوكمنميگذارم
ساروي: المپيكي ها جز طلا به مدال ديگري فكر نمي كنند

با5مدالبرمیگردیم
ميرزازاده: بالا بردن پرچم ايران  بزرگ ترين انگيزه ام در توكيوست

نهايت آرزوی هر ورزش�كاری 
كس�ب م�دال ط�لای المپيك 
اس�ت و برای رس�يدن ب�ه اين 
هدف از هيچ تلاش�ی فروگذار 
نمی كن�م تا ب�ا كم�ك خداوند 
بهترين نتيجه را به دست بياورم

ب�رای موفقي�ت در توكي�و از 
تجربيات س�رمربی تيم ملی و 
بقيه بزرگان استفاده می كنيم. 
با ادامه اين شرايط تكرار نتايج 
درخش�ان المپيك لندن دور از 
دس�ترس و انتظار نخواهد بود

 دنيا حيدري 
سه سال پيش كه تيم ملي كش�تي فرنگي ايران براي حضور در مسابقات 
قهرماني جهان راهي نورسلطان قزاقستان شد شايد كمتر كسي شانسي 
براي موفقيت سبك وزن تازه كار اعزامي ايران به اين رقابت ها كه نخستين 

حضورش در قهرماني جهان را تجربه مي كرد قائل مي شد. عليرضا نجاتي، 
كش�تي گير وزن 60 كيلوگرم  اما با عملكردي درخشان و دستاورد مهمي 
چون كسب سهميه المپيك نشان داد توانايي آن را دارد تا افتخاراتي را كه 

سال ها پيش سوريان در سبك وزن فرنگي كسب كرده بود تكرار كند. 

كرونا المپيك را يك سال 
عقب انداخت. تمرين 
كردن در آن شرايط 
سخت بود 
اما نه براي من كه 
هدفم حضور در المپيك
 و كسب مدال اين 
رقابت ها بود. به همين
دليل همه چيز را 
به فال نيك گرفتم


